
Interpelácia č. 74/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Gore: 

K otázke, ktorá tu tiež bola už opakovanie riešená, to je otázka pozemkových úprav. Ja sa 

chcem spýtať, že aké peniaze neboli vyčlenené na tieto úpravy? 

 

Ing. Timečko: 

V rozpočte neboli vyčlenené. 

 

Ing. Gore: 

Tri roky po sebe, keď boli vyčlenené peniaze, vtedy sa nič nerobilo, teraz nie sú vyčlenené 

v rozpočte peniaze.  

 

Ing. Timečko: 

Ale stále ideme tak, že jednoducho, keď sa začnú robiť veci, dáva sa zmena rozpočtu. Zatiaľ 

my sme tieto veci nezačali robiť. 

 

Ing. Gore: 

No, treba povedať pán primátor, veci sa nezačali robiť a nie tancujeme tu pri každej tejto 

otázke. Keď odpovedá pán vedúci a nie je to v poriadku, tak vás poprosím pán primátor, nie 

je to v poriadku odpoveď, je tá odpoveď v poriadku. Je to zavádzajúce, to zaváňa klamstvom, 

prečo to nezastavíte, nepoviete, nezačali sme robiť a hotovo,   stále začneme, Ing. Bulla. Čo 

robí Ing. Bulla? Ing. Bulla dostal nejakú objednávku, bol vysúťažený, alebo čo tu hovoríme, 

ako keby sme s malými chlapcami, alebo, trošku úcty vás požiadam.  

  

Ing. Timečko: 

No moment, ide o to, že začali sa robiť pozemkové úpravy na určitej lokalite, menšej lokalite, 

nie na väčšej. Bulla v podstate začal riešiť tieto veci, by som povedal, my sme chceli to robiť 

komplexne. On prakticky zobral v malom rozsahu a začal to robiť.  

 

Ing. Bulla: 

Prepáčte, že v interpeláciách takto reagujem, ale skáče tu moje meno. Ja som to tiež chcel 

v svojej interpelácii povedať, ale už to nebudem viac otvárať. Pravda je taká, že 3x ste mali 

v rozpočte  viac ako  30 tisíc eur, neurobilo sa nič. Povedali sme si 3x a dosť a začalo sa to 

riešiť iným spôsobom, nie mestským spôsobom, lebo toto vedenie mesta za tri roky 

nedokázalo v tejto veci urobiť nič. Stratené štyri roky. Štyri roky sa stratili, čo sa týka 

rozšírenia, bývania a rozšírenia prípravy pozemkov na  bývanie, na individuálne, na 

rozšírenie, na ďalšiu súbežnú komunikáciu v meste, neurobilo sa nič. To je všetko, viac 

k tomu nemám čo povedať. A že ja robím svoje súkromné aktivity a tak trošku aj suplujem 

mesto v tomto smere pán Timečko, s týmto nemá nič spoločné. Jednoducho som stratil 

trpezlivosť to je všetko.  

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 


